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Any disputes that are related to our services shall in the first instance be exclusively decided by the competent court 
in Amsterdam, the Netherlands. The general conditions of Stibbe N.V., which include a limitation of liability, apply and 
are available on http://www.stibbe.com/generalconditions, at the registry of the Amsterdam District Court and will be 
forwarded upon request.  
Stibbe N.V. is part of an international network of Stibbe offices in Amsterdam, Brussels, Dubai, London, Luxembourg 
and New York. More information about us and our services can be found on 
http://www.stibbe.com/importantinformation. 
Our general conditions have recently been amended. 
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Aanleiding voor het verzoek 
Het Nederlandse gemotoriseerde verkeer heeft een aanzienlijk aandeel in de nationale stikstofemissies, meer 
precies de NOx-emissies. Die emissies brengen stikstofgevoelige natuurwaarden ernstige schade toe.   
 
Na dertig jaar politiek debat en natuurbeleid is die schade nog altijd volstrekt onvoldoende aangepakt, en 
deels zelfs ernstiger geworden. Er is een overvloed aan onderzoek gedaan en initiatieven gestart waarmee 
vele tientallen miljoenen Euro's gemeenschapsgeld zijn gemoeid. Gelijktijdig ontbreekt elke serieuze 
coördinatie en bestuurlijke doorzettingskracht om het minimaal noodzakelijke te doen. Het openbaar 
bestuur blijft al decennia steken in mooie beloften en contraproductief beleid. Ondertussen blijven 
alarmerende rapporten verschijnen. Al decennia is bekend dat de ambitie veel scherper moeten zonder dat 
daar ook naar wordt gehandeld.   
 
Sinds tenminste november 2018 is onontkoombaar dat het stikstofreductieprogramma (PAS) van het 
openbaarbestuur onhoudbaar is. Veel eerder dan in 2018 is door deskundigen (met name juristen en 
ecologen) genoemd dat het PAS onhoudbaar is. Met het recente oordeel van de Raad van State over het 
PAS is ook in juridische zin het PAS buiten werking gesteld.  
 
Met het bestaande circuit van Zandvoort zijn aanzienlijke hoeveelheden stikstofemissies gemoeid op zeer 
korte afstand van stikstofgevoelige natuurtypen. Gebleken is dat een grootschalig evenement wordt beoogd 
(Grand Prix) waarvoor geen dekkende vergunning beschikbaar is. Met dat evenement moet rekening 
worden gehouden met een forse toename van de stikstofemissies. Bovendien blijken wijzigingen in het 
project te worden beoogd, meer precies het verleggen van het raceparcours.  
 
Dat betekent dat niet kan worden gesproken van een ongewijzigde voortzetting van een bestaand project. 
Verwezen wordt naar het stikstofarrest van november 2018 van het Europees Hof van Justitie:   
 

Artikel 6, lid 3, van richtlijn 92/43 moet aldus worden uitgelegd dat een periodieke activiteit zoals het op of in de bodem
brengen van meststoffen, waarvoor naar nationaal recht toestemming was verleend vóór de inwerkingtreding van die
richtlijn, voor de toepassing van deze bepaling kan worden aangemerkt als één en hetzelfde project waarvoor geen
nieuwe toestemmingsprocedure hoeft te worden doorlopen, mits het daarbij gaat om één enkele verrichting die zich
kenmerkt door een gemeenschappelijk doel, continuïteit en volledige overeenstemming, met name wat betreft de
plaatsen waar en de voorwaarden waaronder de activiteit wordt uitgevoerd. Ook al is voor een dergelijk project een
vergunning verleend voordat de beschermingsregeling van die bepaling toepasselijk werd op het betrokken gebied, de
uitvoering van dat project kan toch onder artikel 6, lid 2, van die richtlijn vallen.

 
Kortom, onder geen beding valt de wijziging van het circuit onder de bestaande vergunning.  
Hieronder is weergegeven het bestaande circuit en in kleur de Natura 2000 zone.  
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Het circuit grenst direct aan de Natura 2000 zone Kennemerduinen.       
De Kennemerduinen herbergen onder meer de volgende natuurtypen. Voor deze natuurtypen geldt een 
Europeesrechtelijke bescherming.  
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Voor deze natuurtypen gelden de volgende kritische depositiewaarden 
 

 
 
Het Aerius rekenprogramma biedt de volgende informatie. 
 

 
 
De aangegeven gele vlakken betreffen natuurtype H2130 Grijze duin (kalkarm). Hiervoor geldt een KD-
waarde van 714 mol. Het beheerplan noemt een gemiddelde achtergronddepositiewaarde van rond de 1100 
mol. Lokaal kan de depositie hoger zijn dan 1100 mol. 
Ook andere natuurtypen zijn overbelast. Meerdere natuurtypen worden hoger belast dan dat de KD-waarde 
verantwoord noemt.  
 
Hierbij wordt het volgende opgemerkt. 
Niet enkel de KD-waarde is van belang. Ook is van belang de periode en ernst van de overload te 
beoordelen. U wordt de volgende grafieken getoond.  
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In de eerste afbeelding wordt de gemiddelde jaarlijkse zuurlast is weergegeven.  
In de tweede afbeelding worden dezelfde jaarlijkse zuurlast weergegeven, maar dan geaccumuleerd.  
 

 
 

 
 
Waar de eerste afbeelding bij sommigen wellicht enig optimisme oproept, moet worden vastgesteld dat de 
tweede afbeelding een meer reëel beeld van de fysisch-ecologische bodemgesteldheid weergeeft.  
Conclusie: er is thans onder geen beding sprake van herstel. De verslechtering door de overload aan stikstof 
blijft toenemen. Daar doet de daling van de jaargemiddelde bijdrage niets aan af zolang die jaargemiddelden 
de KD-waarden fors blijven overschrijden.   
 
De ernst van de accumulatie van de stikstof in de bodem is een noodzakelijk te beoordelen element in de 
beoordeling van de toelaatbaarheid van de stikstofdeposities. Rekening moet worden gehouden met de 
conclusie dat een gelijk blijven van de bestaande deposities niet volstaat, en een forse depositiedaling 
noodzakelijk moet heten.   
 
Vigerende Wnb-vergunning 2011 voor het Circuit Park Zandvoort 
Voor het circuit is op 27 september 2011 een natuurvergunning verleend.  
Die vergunning betreft 12 UBO dagen (Uitzonderlijke Bedrijfsomstandigheden), waarbij het volgende is 
overwogen. 
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(en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan 

verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en het bericht te verwijderen. De Omgevingsdienst 

Noordzeekanaalgebied staat er niet voor in dat de integriteit van dit bericht behouden is gebleven. Ook 

garanderen wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is onderschept of vatbaar is 

geweest voor tussenkomst (door derden). 

**************************************************************************************

**************************************************************************************

******* 











5

Aan dit bericht en eventuele bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. 
Het Provinciaal Bestuur van Noord-Holland. 
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De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 

verzenden van berichten. 

 

This message may contain information that is not intended for you. If you 

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 

are requested to inform the sender and delete the message. 

The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 

risks inherent in the electronic transmission of messages.  

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 

wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 

verwijderen. 

De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 

verzenden van berichten. 

 

This message may contain information that is not intended for you. If you 

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 

are requested to inform the sender and delete the message. 

The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 

risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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Aan dit bericht en eventuele bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. 

Het Provinciaal Bestuur van Noord-Holland. 
   
 

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten waarvoor het 

beroepsgeheim van advocaat of notaris geldt. Als u dit bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de 

afzender te informeren. Alle werkzaamheden worden verricht op grond van een overeenkomst van opdracht als bedoeld in artikel 7:400 

van het Burgerlijk Wetboek met de naamloze vennootschap Pels Rijcken & Droogleever Fortuijn N.V., gevestigd te Den Haag en 

ingeschreven in het Handelsregister onder nr. 27283716. Op de overeenkomst zijn de algemene voorwaarden van toepassing, die zijn 

gedeponeerd ter griffie rechtbank Den Haag onder nr. 19/2015. Daarin is een aansprakelijkheidsbeperking opgenomen. De algemene 

voorwaarden zijn te raadplegen op www.pelsrijcken.nl/algemene-voorwaarden en worden op verzoek langs elektronische weg of op 

andere wijze kosteloos aan u toegezonden. 

 

This message is solely intended for the addressee and may contain information that is confidential and legally privileged. If you are not 

the intended recipient please notify the sender immediately and delete this message. All our services are performed by virtue of an 

agreement for the supply of services as referred to in Section 7:400 of the Dutch Civil Code between Pels Rijcken & Droogleever Fortuijn 

N.V. and the client. Pels Rijcken & Droogleever Fortuijn N.V. is a public limited company that is based in The Hague and registered with 

the Chamber of Commerce Haaglanden under number 27283716. All services provided are subject to our general terms and conditions 

which include a limitation of liability clause and are deposited with the District Court of The Hague under number 19/2015. Our general 

terms and conditions can be found on our website www.pelsrijcken.eu/algemene-voorwaarden and upon request we will provide you with 

a copy, free of charge.  













Num
mer 

Datum Besluit Onderw
erp 

 

1 12 
sept 
1997 

Revisievg 

97-515197 

Wm 19970912 Revisievergunning.pdf 

5 UBOdagen, zie ook r.o. 2.4.2 van deze 
uitspraak over een vernietigd 8.24 besluit  

Voorschrift 5.5 van de vergunning, 5 UBO dagen 

20040602 ABRvS Uitspraak (vernietiging).pdf 

2 9 nov 
2001 

Veranderingsv
ergunning 

2001-31494 

Wm  

20011109 Veranderingsvergunning (wijziging 
locatie mtpnt 1 en overige).pdf 

3 29 okt 
2003 

2003-36645 

 

8.19 melding/ 
opgevat 8.24 
als verzoek om 
intrekking vg 
voor gedeelte 
terrein; 
wijziging 
terreingrens 

 20031104 Besluit wijziging terreingrens.pdf 

 

 

4 2 juni 
2003 

LNV art 12 oud Nbw 
oud 

Uitbreiding van 5 naar 6 UBO dagen zonder 
geluidsbeperking 

+ 6 extra UBO dagen beperkt tot 7a dB(A) 

4  Veranderingsv
ergunning 
2006  

2 jan 2006 

2005-11210 

Partiele 
vernietiging 
AbRvS 

Wm 20060102 Veranderingsvergunning 12 dagen 
UBO en wijzigingen.pdf 

20070221 ABRvS (vernietiging) uitspraak over 
vergunning 2006.pdf 

Uitbreiding met 7 UBO dagen vernietigd. Wel 
begripsbepaling UBO toegevoegd. 

  4 feb 2011 

2011-1799 

Wm 20110204 Vergunning uitbreiding UBO.pdf 

Definitieve uitbreiding UBO (12 totaal) 

  4 feb 2011 

2011-52639 

Nbw 2011-11-28 beschikking 
natuurbeschermingswet, uitbreiding 7 extra UBO 
dagen.tif 
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Voor wat betreft de Wet Natuurbescherming (Wnb) is het college van Gedeputeerde Staten (GS) van 
de Provincie Noord-Holland het bevoegd gezag. Zij hebben de vergunningverlening en toezicht 

gemandateerd aan de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD NHN) te Hoorn.  
  
GS van Noord-Holland is tevens het bevoegd gezag voor opstijgen of landen met een luchtvaartuig 

buiten een vliegveld (TUG-ontheffing). De uitvoering van toezicht en handhaving van TUG ontheffingen 
is gemandateerd aan de Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied (OD NZKG). Uitgebreide informatie 

over het beleid tijdelijk en uitzonderlijk gebruik van luchtvaartuigen vindt u op de website van de 

provincie Noord-Holland. 

  
UBO-dagen 
De F1 racedagen vallen onder de categorie Uitzonderlijke Bedrijfsomstandigheden. Deze zogenaamde 

UBO-dagen zijn openlucht evenementen op het Circuitpark Zandvoort (CPZ) waarbij er sprake is van 

geluidproductie die boven de reguliere bedrijfsomstandigheden uitkomt. Elke dag wordt er geracet, het 
geluidsniveau bepaalt o.a. of het een UBO-dag betreft of een ‘normale’ geluidsdag. 
  
Er is in 2011 een vergunning afgeven in het kader van de Natuurbeschermingswet 1998 (Nbwet) voor 

maximaal 12 UBO-dagen op het Circuit Park Zandvoort waarbij reeds is rekening gehouden met een 

terugkeer van de F1. De effecten op de natuurwaarden van het aangrenzende Natura 2000-gebied 
‘Kennemerland-Zuid’ zijn in een ecologisch onderzoek, ook wel ‘passende beoordeling’, beschreven en 

beoordeeld. In de Nbwet vergunning en onderliggende passende beoordeling zijn de effecten van de 

UBO-dagen ook getoetst op de beschermde waarden van het Natura 2000-gebied en het voormalige 
beschermde natuurmonument met daarbij maximaal 6 UBO-dagen in het broedseizoen. 
  
Voorgenomen aanpassingen 
Indien er sprake is van een ruimtelijke ingreep binnen het CPZ om het park te laten voldoen aan de 

eisen voor de F1 dan dient dit getoetst te worden aan de Wnb. Hierbij hebben we het bijvoorbeeld 
over het wijzigen van een geluidswal of het aanleggen van een weg. Op de planlocatie kunnen 

namelijk beschermde planten of dieren bevinden. Op basis van een natuuronderzoek kan hierover een 

uitsluitsel worden gegeven en is er mogelijk een ontheffing of vergunning in het kader van de Wnb 
noodzakelijk. 
  
Vraag begrenzing Natura 2000 
Er is sprake van een tweede toegangsweg, die net ten noorden loopt van de bestaande camping de 

Duinrand. Er loopt daar een weg 

(https://www.google.com/maps/place/Circuit+Park+Zandvoort/@52.3906217,4.5379103,349m/data=
!3m1!1e3!4m5!3m4!1s0x0:0x6158b962fcd77799!8m2!3d52.3877081!4d4.5442128), maar volgens de 

provinciale kaart ligt deze in natuurgebied (https://maps.noord-
holland.nl/WebViewer/index.html?viewer=nbp). Op een Rijkskaart grenst de weg aan natuurgebied 

(https://www.synbiosys.alterra.nl/natura2000/documenten/gebieden/088/N2K088 01%20Kennemerla

nd-Zuid%20kaart.pdf).  
-        Wat is volgens u de situatie (in natuurgebied, of grenzend aan)? 
-        Wat betekent dit voor de benodigde vergunningen? 
-        Is voor een aanpassing van dit wandelpad tot een weg voor autoverkeer geen vergunning 
nodig? 
-        Is voor de aanpassing van dit wandelpad grenzend aan een natuurgebied tot een weg voor 

autoverkeer grenzend aan een natuurgebied een vergunning nodig en welke is dit dan? 
-        Is voor de aanpassing van dit wandelpad in een natuurgebied tot een weg voor autoverkeer in 

een natuurgebied een vergunning nodig en welke is dit dan? 
  
Reactie 
De begrenzing van het Natura 2000-gebied is waar mogelijk gelegd langs topografisch herkenbare 
lijnen, zoals wegen, wateren, perceelscheidingen en bosranden. Verharde wegen, die ook reeds 

tekstueel in het aanwijsbesluit zijn geëxclaveerd, zijn aan de rand van het gebied zoveel mogelijk ook 

op de kaart buiten de begrenzing gebracht. Ten Noorden van de betreffende verharding ligt het Natura 
2000-gebied, de verharding ligt dan ook buiten het Natura 2000-gebied. Indien er een ruimtelijke 

ingreep noodzakelijk is voor een aanpassing van de weg dan dient er getoetst te worden aan de Wnb. 

Op basis van een natuuronderzoek kan een uitsluitsel worden gegeven of en zo ja onder welke 
voorwaarden er een vergunning c.q. ontheffing noodzakelijk is. 
  
Heli vluchten 
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van Zandvoort binnen de Metropool Regio Amsterdam. Tot slot heeft de gemeente ook een toetsende rol 

voor de benodigde vergunningen. 

Wanneer is de eerste Grand Prix Zandvoort? 

Het evenement vindt in mei 2020 plaats. De definitieve datum wordt bekend gemaakt bij het presenteren 

van de Formule 1-kalender van 2020 door de internationale organisatie Formula One Management. Naar 

verwachting is dit rond augustus of september 2019. 

Hoe blijft de gemeente bereikbaar bij zo’n groot evenement? 

Het circuit ontwikkelt een verkeers- en mobiliteitsplan met de gemeente in afstemming met 

samenwerkingspartners zoals de Provincie, NS, Connexxion en P+R locaties. En natuurlijk in goed overleg 

met de betrokken buurgemeenten. 

Kunnen hulpdiensten Zandvoort nog wel bereiken? 

Politie, ambulances, brandweer en de GGD beoordelen calamiteiten en veiligheidsplannen van het 

evenement op bereikbaarheid zodat er bij ongelukken en calamiteiten adequaat gehandeld kan worden. 

Hoe zit het met geluidsoverlast? 

Geluidsnormen zijn opgenomen in de milieuvergunning van het circuit. Het circuit is gehouden aan de 

normen en blijft met de Dutch Grand Prix binnen de geluidsdagen. Andere evenementen gaan op in het 

Formule 1 programma of verdwijnen. 

 

De gemeente Zandvoort is verantwoordelijk voor de vergunning en heeft de uitvoering uitbesteed aan de 

Omgevingsdienst IJmond. ODIJmond doet namens de gemeente Zandvoort de verstrekking en handhaving 

van vergunningen. 

Publicaties over vergunningen voor Zandvoort kunt u hier vinden. 

Heeft Circuit Zandvoort wel de juiste vergunningen voor het organiseren van de F1? 

Het circuit heeft 12 vergunde geluidsdagen per jaar en het F1 evenement valt binnen deze vrijstelling. Voor 

eventuele aanpassingen op het circuit kunnen vergunningen nodig zijn. Het circuit zal deze indien zij gereed 

zijn met de plannen indienen. Daarvoor gelden de normale doorlooptijden van minimaal 8 tot maximaal 26 

weken. 

Publicaties over vergunningen voor Zandvoort kunt u hier vinden. 

Gaat het circuit een nieuwe of uitbreiding op de milieuvergunning aanvragen? 

Circuit Zandvoort heeft 12 dagen waarop de standaardgeluidsnorm overschreden kan worden (UBO-dagen). 

Een Grand Prix moet binnen deze dagen plaatsvinden. 

Moet het bestemmingsplan worden aangepast? 

Het vigerende bestemmingsplan is toereikend om een F1 race te houden. Bij het vaststellen van deze 

plannen is daar in de jaren ‘90 al rekening mee gehouden. Tot aan de Raad van State in 2012 is dit zelfs 

getoetst en goedgekeurd. 

 

Indien het circuit met plannen komt waarin het bestemmingplan niet toereikend is, zal aanpassing nodig 

zijn. Gezien de korte periode van voorbereiding van minder dan een jaar, verwacht de gemeente niet dat het 
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circuit met plannen komt die niet binnen de bestemming liggen. 

 

Het circuit heeft 12 geluidsdagen per jaar om dit soort races te kunnen organiseren. Het is dus niet nodig om 

voor de Formule 1 verruiming of uitbreiding van dagen aan te vragen. Alles wordt binnen deze dagen 

georganiseerd. Tijdens de opbouw en de afbouw van het evenement die zo’n 3 weken in beslag neemt zijn 

er helemaal geen race-activiteiten op het circuit mogelijk en dus ook geen geluidsoverlast. 

Hoeveel draagt de gemeente financieel bij aan het evenement? 

Een Formule 1 evenement biedt enorme kansen voor Nederland, de Metropoolregio Amsterdam en 

Zandvoort op sport- en economisch gebied. De gemeente draagt financieel niets bij aan het circuit of aan het 

evenement. Maar de kansen voor Zandvoort zijn groot met het binnenhalen van een dergelijk evenement. 

Daarom is de gemeente bereid om te investeren middels een budget van maximaal 4.100.000 euro over de 

periode 2019-2022. Op 26 maart 2019 is dit besluit door de gemeenteraad genomen. De bijdrage is voor 

uitbreiding van personeel binnen de gemeente om het hosten van dit evenement goed, veilig en plezierig te 

laten verlopen, voor verbeteren van de bereikbaarheid van Zandvoort en het circuit en eveneens voor het 

mogelijk maken van een maximale economische spin off voor de Zandvoorters. 

Hoeveel bezoekers verwacht Zandvoort bij een Formule 1 race? 

Dit zal vergelijkbaar zijn met andere Formule 1 wedstrijden. Naar verwachting zal het aantal bezoekers 

boven de 100.000 per dag liggen. De plannen van het circuit zijn nog niet definitief. 

Kan Zandvoort zoveel bezoekers aan? 

Zandvoort is een bruisende badplaats met een traditie van grootschalige evenementen. Ook het circuit is 

gewend aan hoge bezoekersaantallen. Bovendien kan door een centrale organisatie en kaartverkoop sturing 

worden gegeven aan verkeersstromen. Ter vergelijk: op een zomerse dag liggen er ook al 100.000 mensen 

op het strand. Vanzelfsprekend worden er een mobiliteitsplan en veiligheidsplan uitgewerkt in samenspraak 

met onze buurgemeenten, betrokken mobiliteitspartners en veiligheidsdiensten. 

Kunnen al die bezoekers wel met de trein komen? 

De NS heeft toegezegd te zorgen voor een speciale dienstregeling met extra treinen en personeel op deze 

dagen. Zij hebben daarbij al de eerste grove schetsen gemaakt voor een eventuele Formule 1-dienstregeling, 

waarmee de grote aantallen race-fans vervoerd kunnen worden. Wij zijn met ProRail en het Rijk in gesprek 

om de benodigde aanpassingen aan het spoor hiervoor mogelijk te maken. Een derde tot de helft van de 

verwachte bezoekers zal interesse hebben om met de trein te komen. 

Circuit Zandvoort is toch heel slecht te bereiken? 

Gemeente zet met het vrijmaken van 4,1 miljoen euro vooral in op bereikbaarheid en veiligheid, om ervoor 

te zorgen dat Zandvoort bereikbaar is en blijft. Een evenement als dit draagt zeer zeker bij aan structurele 

verbeteringen en maatregelen op het gebied van bereikbaarheid. Vanzelfsprekend worden er een 

mobiliteitsplan en veiligheidsplan uitgewerkt in samenspraak met onze buurgemeenten, betrokken 

mobiliteitspartners en veiligheidsdiensten. 

Iedereen kan toch op de fiets komen? 

Samen met partners kijken we op dit moment naar het maximaliseren van het gebruik van de fiets en de 

realisatie van grote (tijdelijke) fietsenstallingen. Er wonen en verblijven een groot aantal bezoekers op 

fietsafstand van het circuit. Samen met het openbaar vervoer zorgt deze oplossing voor de meest duurzame 

verplaatsing van bezoekers in de gehele Formule 1 geschiedenis. Verder bestaan er initiatieven om grote 
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Publicaties over vergunningen voor Zandvoort kunt u hier vinden. 

Heeft Circuit Zandvoort wel de juiste vergunningen voor het organiseren van de F1? 

Het circuit heeft 12 vergunde geluidsdagen per jaar en het F1 evenement valt binnen deze vrijstelling. Voor 

eventuele aanpassingen op het circuit kunnen vergunningen nodig zijn. Het circuit zal deze indien zij gereed 

zijn met de plannen indienen. Daarvoor gelden de normale doorlooptijden van minimaal 8 tot maximaal 26 

weken. 

Publicaties over vergunningen voor Zandvoort kunt u hier vinden. 

Gaat het circuit een nieuwe of uitbreiding op de milieuvergunning aanvragen? 

Circuit Zandvoort heeft 12 dagen waarop de standaardgeluidsnorm overschreden kan worden (UBO-dagen). 

Een Grand Prix moet binnen deze dagen plaatsvinden. 

Moet het bestemmingsplan worden aangepast? 

Het vigerende bestemmingsplan is toereikend om een F1 race te houden. Bij het vaststellen van deze 

plannen is daar in de jaren ‘90 al rekening mee gehouden. Tot aan de Raad van State in 2012 is dit zelfs 

getoetst en goedgekeurd. 

 

Indien het circuit met plannen komt waarin het bestemmingplan niet toereikend is, zal aanpassing nodig 

zijn. Gezien de korte periode van voorbereiding van minder dan een jaar, verwacht de gemeente niet dat het 

circuit met plannen komt die niet binnen de bestemming liggen. 

 

Het circuit heeft 12 geluidsdagen per jaar om dit soort races te kunnen organiseren. Het is dus niet nodig om 

voor de Formule 1 verruiming of uitbreiding van dagen aan te vragen. Alles wordt binnen deze dagen 

georganiseerd. Tijdens de opbouw en de afbouw van het evenement die zo’n 3 weken in beslag neemt zijn 

er helemaal geen race-activiteiten op het circuit mogelijk en dus ook geen geluidsoverlast. 

Hoeveel draagt de gemeente financieel bij aan het evenement? 

Een Formule 1 evenement biedt enorme kansen voor Nederland, de Metropoolregio Amsterdam en 

Zandvoort op sport- en economisch gebied. De gemeente draagt financieel niets bij aan het circuit of aan het 

evenement. Maar de kansen voor Zandvoort zijn groot met het binnenhalen van een dergelijk evenement. 

Daarom is de gemeente bereid om te investeren middels een budget van maximaal 4.100.000 euro over de 

periode 2019-2022. Op 26 maart 2019 is dit besluit door de gemeenteraad genomen. De bijdrage is voor 

uitbreiding van personeel binnen de gemeente om het hosten van dit evenement goed, veilig en plezierig te 

laten verlopen, voor verbeteren van de bereikbaarheid van Zandvoort en het circuit en eveneens voor het 

mogelijk maken van een maximale economische spin off voor de Zandvoorters. 

Hoeveel bezoekers verwacht Zandvoort bij een Formule 1 race? 

Dit zal vergelijkbaar zijn met andere Formule 1 wedstrijden. Naar verwachting zal het aantal bezoekers 

boven de 100.000 per dag liggen. De plannen van het circuit zijn nog niet definitief. 

Kan Zandvoort zoveel bezoekers aan? 

Zandvoort is een bruisende badplaats met een traditie van grootschalige evenementen. Ook het circuit is 

gewend aan hoge bezoekersaantallen. Bovendien kan door een centrale organisatie en kaartverkoop sturing 

worden gegeven aan verkeersstromen. Ter vergelijk: op een zomerse dag liggen er ook al 100.000 mensen 

op het strand. Vanzelfsprekend worden er een mobiliteitsplan en veiligheidsplan uitgewerkt in samenspraak 

met onze buurgemeenten, betrokken mobiliteitspartners en veiligheidsdiensten. 
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Kunnen al die bezoekers wel met de trein komen? 

De NS heeft toegezegd te zorgen voor een speciale dienstregeling met extra treinen en personeel op deze 

dagen. Zij hebben daarbij al de eerste grove schetsen gemaakt voor een eventuele Formule 1-dienstregeling, 

waarmee de grote aantallen race-fans vervoerd kunnen worden. Wij zijn met ProRail en het Rijk in gesprek 

om de benodigde aanpassingen aan het spoor hiervoor mogelijk te maken. Een derde tot de helft van de 

verwachte bezoekers zal interesse hebben om met de trein te komen. 

Circuit Zandvoort is toch heel slecht te bereiken? 

Gemeente zet met het vrijmaken van 4,1 miljoen euro vooral in op bereikbaarheid en veiligheid, om ervoor 

te zorgen dat Zandvoort bereikbaar is en blijft. Een evenement als dit draagt zeer zeker bij aan structurele 

verbeteringen en maatregelen op het gebied van bereikbaarheid. Vanzelfsprekend worden er een 

mobiliteitsplan en veiligheidsplan uitgewerkt in samenspraak met onze buurgemeenten, betrokken 

mobiliteitspartners en veiligheidsdiensten. 

Iedereen kan toch op de fiets komen? 

Samen met partners kijken we op dit moment naar het maximaliseren van het gebruik van de fiets en de 

realisatie van grote (tijdelijke) fietsenstallingen. Er wonen en verblijven een groot aantal bezoekers op 

fietsafstand van het circuit. Samen met het openbaar vervoer zorgt deze oplossing voor de meest duurzame 

verplaatsing van bezoekers in de gehele Formule 1 geschiedenis. Verder bestaan er initiatieven om grote 

P+R terreinen te benutten en in te richten. Vanaf deze terreinen kunnen de bezoekers het laatste stuk naar 

het circuit per fiets afleggen. 

Welke aanpassingen zijn nodig om het circuit te laten voldoen aan de gestelde eisen? 

Het circuit is getoetst door de FIA (Federation Internationale de l'Automobile). Uit deze toets is inderdaad 

gekomen dat het circuit op een aantal punten aangepast dient te worden. Het circuit werkt daarom aan 

plannen voor aanpassingen aan de pitstraat, het langer maken van de pitboxen en een aantal bochten binnen 

het circuit. 

Is er aandacht voor duurzaamheid? 

Over dit onderwerp is een motie ingediend die door bijna de voltallige raad van Zandvoort is aangenomen. 

De gemeente streeft ernaar samen met de organisatie van het evenement, daar waar haalbaar, een zo 

duurzaam mogelijke Formule 1 te organiseren. Onder andere door het grootschalig gebruik van het 

openbaar vervoer en de fiets te stimuleren en waar mogelijk te faciliteren. Daarbij kijkt de gemeente ook 

verder naar innovatieve en praktische toepassingen om de footprint van het evenement te verlagen en zo ver 

mogelijk te reduceren. 

Het circuit heeft toegezegd dat tickets voor de Dutch Grand Prix uitsluitend verkocht worden in combinatie 

met bv. een treinticket, een hotelovernachting, een pendelbusticket, een fietsticket etc. Naast deze maatregel 

om verkeersstromen te reguleren, wordt er in samenwerking met de Provincie en omliggende gemeenten 

gewerkt aan een verkeersplan om de overlast voor omwonenden te beperken. Zandvoort zal actief 

stimuleren om zo veel als mogelijk de auto thuis of verderop te laten en het laatste stuk per pendel (bus), 

fiets of trein af te leggen. 

Ook worden er maatregelen genomen om het duingebied te ontzien. Alle tijdelijke accommodaties en 

tribunes blijven binnen de huidige grenzen van het circuit. De verhogingen die je nu direct langs de baan 

ziet, zijn kunstmatig aangelegde zandwallen die dienst doen als geluidswallen en maken dus geen onderdeel 

uit van het duingebied. Vanuit de duinen is het niet mogelijk iets te zien van het circuit of de race. 
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